
ک در شروع نیم فصل دوم رقابت های  شکست پرسپولیس مقابل آلومینیوم ارا
لیگ برتر هواداران این تیم را سخت نگران کرد و این نگرانی زمانی بیشتر شد 
ی اش با  کـــه اســـتقلال بـــا برتری مقابل صنعت نفت توانســـت اختلاف امتیاز
سرخپوشان را به عدد 5 برساند. در همین راستا نیز بزرگ ترهای تیم پرسپولیس 
در تمرین ابتدای هفته تیم خود به همراه بقیه نفرات تیم هم قســـم شـــدند تا 
ی را از دست نداده و خودشان را به صدر جدول برسانند.  پایان فصل امتیاز
کتیکی که در طول ایـــن هفته برای  ینـــات تا در ایـــن میـــان اوســـمار نیـــز با تمر
ی حساس فردای این تیم  گردانش در نظر گرفت آنها را از هر نظر برای باز شا
یلی پرسپولیس استفاده  کتور آماده کرده است. نگرانی اصلی سرمربی برز با ترا
ی  یکنان تازه وارد در ترکیب تیمش بوده و هست. او از چند روز قبل از باز از باز
ی  با آلومینیوم این دغدغه را داشت و در آن مقطع نیز مدیریت باشگاه به و
اطمینـــان دادنـــد که پنجره نقل و انتقالی شـــان را بـــاز خواهند کرد و می تواند 
ی نفرات جدید حســـاب کند که حتی اوســـمار به  ی هفته شـــانزدهم رو در باز
ک برد  همین دلیل عبدالکریم حســـن و عیســـی آل کثیر را همراه تیمش به ارا
اما درنهایت پنجره باز نشد. بعد از این مسابقه اوسمار خیلی فروتنی به خرج 
ی کرد که برای  داد که علیه باشـــگاهش موضع نگرفت و فقط اظهار امیدوار
کتور دیگر این مشـــکل را نداشـــته باشـــند. در ابتدای این هفته نیز  ی با ترا باز
یش به اوســـمار اطمینان داد که مشـــکل اشاره شده حل شدنی است  رضا درو
و او لازم نیســـت نگران باشـــد. با این حال و تا دیشـــب که کمتر از 48 ساعت 
کتور باقی بود همچنان پنجره پرسپولیس بسته بود.  ی سرخپوشان با ترا به باز
کتیکی تیمش برای  در همین راســـتا اوســـمار روز گذشـــته مهم ترین تمرین تا
کتور مدنظر داشت و باز هم پیگیر وضعیت نفرات جدید شد که  ی با ترا باز
همچنان به او گفتند باشگاه در تلاش است مشکل را حل کند! بدون شک 
هر مربی جای اوســـمار بود بابت این اتفاقات ســـکوت نمی کرد. مخصوصا 
کنش  گر یحیی گل محمدی در چنین وضعیتی قرار می گرفت و مسلما او وا ا

تندی به کوتاهی مسئولان باشگاهش نشان می داد. 

 3 ماه پیش هشدار داده بودند
باشگاه پرسپولیس تقریبا سه ماه پیش بود که پرداختی آخر رادوشویچ را با 200 
یکن دیگر طلبی نداشته باشد.  هزار یورو جریمه دیرکرد پرداخت کرد تا این باز
کید شـــد که برای بســـته شدن این پرونده  همان مقطع نیز به مدیران باشـــگاه تا
باید مالیات رادو را بپردازند در غیر این صورت پنجره نقل و انتقالاتی شان بسته 
خواهد شـــد. در طول این مدت نیز هشـــدارهایی از سوی برخی از کارشناسان 
مالیاتی به مدیریت باشگاه داده شد که برای گرفتن مفاصا حساب مالیاتی رادو 
در اداره مالیات ایران اقدام کرده و آن را برای اداره مالیات کرواسی ارسال کنند؛ 
چراکه ممکن اســـت این موضوع چند روزی زمان ببرد. اما با این حال مدیران 
کید داشـــتند به مانند مالیات برانکو خیلی زود مفاصا حساب رادو  باشـــگاه تا
را گرفته و با تاییدیه اداره مالیات کرواسی پنجره نقل و انتقالات را باز خواهند 
کرد! در شرایط فعلی مشکل اصلی باشگاه پرسپولیس عدم همکاری وکیل رادو 
اســـت. وکیلی که مدیریت باشـــگاه پرسپولیس شناخت کاملی از او داشت و 
می دانست فردی بسیار سختگیر است. مخصوصا اینکه او به خاطر دو سه روز 
تاخیر در پرداخت قسط سوم رادو از پرسپولیس شکایت و 200 هزار یورو دیگر 
غرامت گرفت. حالا این وکیل از قرار معلوم توافقنامه بین باشگاه پرسپولیس و 

اداره مالیات را چندان قبول ندارد و حاضر نیست تایید اداره مالیات کرواسی 
را گرفته و به فیفا اعلام کند که پرونده بسته شده است. در همین راستا احتمالا 
باشگاه پرسپولیس از اداره مالیات کشورمان بخواهد خودشان به هر طریقی با 
اداره مالیات کرواسی ارتباط برقرار کرده و تاییده مفاصا حساب رادو را گرفته 
و برای فیفا اراســـال کنند. موردی که چند روزی زمان خواهد برد. به هر شـــکل 
باید دید پرسپولیس به چه طریق موفق به باز کردن پنجره خود خواهد شد و قدر 
مســـلم اگر این باشـــگاه چند هفته پیش در این مورد اقدام می کرد الان اوســـمار 

تکلیفی به سر نمی برد.  در بلا

 بیرانوند همچنان می خواهد کاپیتان اول باشد
پیش از این در خبرها داشتیم که علیرضا بیرانوند اصرار دارد که کاپیتان اول 
یادی او بازوبند را به خاطر غیبت  تیمش باشد و در این فصل در بازی های ز
امید عالیشـــاه و وحید امیری بر بازو بســـته اســـت. جالب اینکه بیرو در چند 
بازی وقتی بازوبند را بر بازو داشـــته حاضر نشـــده آن را به عالیشـــاه و امیری که 
در جریان بازی وارد زمین شـــده اند بدهد و این مســـاله با دلخوری آنها همراه 
شده است. اولین بار در بازی برگشت پرسپولیس و استقلال تاجیکستان بود 
که وقتی امیری وارد میدان شـــد انتظار داشـــت بیرانوند بازوبند را به وی بدهد 
اما توجهی به این مساله نکرد و در پایان بازی هم به امیری گفت فراموش کرده 
که این کار را کند. در بازی رفت پرسپولیس و سپاهان هم عالیشاه در دقایق 
پایانـــی وارد میـــدان شـــد و باز هم بیرانونـــد بازوبند را به او نداد تا جایی که امید 
یـــان بازی ســـمت بیرو رفته و گلایـــه می کند که چرا بازوبند را نمی دهد و  در جر
او این کار را انجام می دهد! بیرو در توجیه این کارش باز هم مدعی می شـــود 
یکنان خیلی  که یادش رفته بازوبند را بدهد غافل از اینکه عالیشاه و دیگر باز

خـــوب می داننـــد که بیرو اصـــرار دارد کاپیتان خودش باشـــد. اما بیرانوند 
در روزی که از میانه زمین دروازه خود را باز شـــده دید باز هم بازوبند را 

حفـــظ کـــرد! از این جهت که امیری بعـــد از مدت ها دوری از میادین 
در اواخر این مســـابقه راهی میدان شـــد و انتظار داشت بیرو بازوبند 
را به بازوی او ببندد که این کار را انجام نداد. اتفاقی که با دلخوری 
امیـــری همراه شـــد. البته او به خاطـــر ویژگی های اخلاقی اش در این 
یکنان پرســـپولیس چندان  مـــورد اعتراضـــی به بیرو نکرد اما دیگر باز

از این اقدام دروازه بان تیم شـــان اســـتقبال نکردند. باید دید در 

بازی های آینده پرســـپولیس بیرانوند همچنان اصرار خواهد داشت بازوبند را 
ببندد یا شـــرایط تغییر خواهد کرد. آنچه مســـلم اســـت عالیشاه اگر در ترکیب 

یکن دیگری بسته شود.  اصلی باشد اجازه نخواهد داد بازوبند به بازوی باز

 خدابنده لو جایگزین پورعلی گنجی می شود
محمد خدابنده لو به هر شکلی که بود توانست محرم نویدکیا و مدیریت باشگاه 
مس رفسنجان را متقاعد کند که رضایتنامه اش را برای پرسپولیس صادر کنند. او 
به مانند فرشاد فرجی و علی نعمتی مجبور شده از جیبش برای گرفتن رضایتنامه 
خرج کند و بسیار امیدوار است که مدیریت پرسپولیس با قرارداد مالی خوبی 
که با وی امضا خواهند کرد این پرداختی او را به نوعی جبران کنند. اتفاقی که 
البته درمورد فرجی و نعمتی رخ نداد و آنها بارها خواستار افزایش رقم قراردادشان 
یکن در تابستان حاضر  در چند سال اخیر شدند. به خاطر همین هم هر دو باز
نشدند با درویش تمدید قرارداد کنند؛ چراکه چندان روی قول های او حساب 
نمی کنند. اما باشـــگاه پرســـپولیس برای اضافه کردن نام خدابنده لو به لیست 
یکن را از این لیست خارج کند که او هم مرتضی  بزرگسالانش باید نام یک باز
یکنی که قرار است ابتدا با او تمدید قرارداد شود  پورعلی گنجی خواهد بود. باز

و بعد از آن نامش را از لیست خارج کنند. 

 پرسپولیس حتما گلر جذب می کند
علیرضا بیرانوند با سرماخوردگی شدیدی مواجه است و از اینکه مجبور است 
در این شرایط خودش را برای بازی با تراکتور آماده کند چندان راضی نیست. در 
همین ارتباط باخبر شدیم که او به مسئولان باشگاه پرسپولیس گفته که 
حتما دنبال یک دروازه بان برای تقویت نیمکت تیم باشند تا 
در غیاب او بتواند به میدان برود. این در حالی است که 
بیرو چند روز پیش از حضور رشید مظاهری در تیمش 
چندان استقبال نکرده بود. در شرایط فعلی هم اگرچه 
بیرو موافق جذب دروازه بان برای تیمش است اما قرار 
نیست این دروازه بان مظاهری باشد. گویا دو سه گزینه 
بزرگسال و جوان مدنظر باشگاه پرسپولیس برای 
اضافه شـــدن به لیســـت سرخپوشان تا پایان 

فصل نقل و انتقالات هستند. 

از همان روزهای ابتدایی لیگ برتر و در شـــرایطی که هواداران فولاد علیرضا 
یان را نمی خواستند حضور این مربی روی نیمکت این تیم و تنش هایی  منصور
ی ســـکوهای ورزشـــگاه فولاد آره  نا به وجود آمد خبر از چنین آشـــفتگی و  که رو
کامی هر چند  یختگی را در باشگاه فولاد می داد. پس از چند هفته نا به هم ر
مدیران این باشـــگاه درنهایت به خواســـت هواداران ســـرمربی خارجی برای 
تیم شان استخدام کردند، اما ثبات و آرامش از این تیم گرفته شده بود و مارتینز 
با همه ترفندهایی که بلد بود نتوانست کمک چندانی به فولاد زخم خورده کند. 
حضـــور بهرام رضاییان در باشـــگاه فولاد به عنـــوان مدیرعاملی موقت قرار بود 
تنش ها را از این باشـــگاه دور کرده و ثبات را به آنها برگرداند، اما تصمیمات 
او که در واقع آینه تصمیمات مدیران ارشد کارخانه فولاد است تا این لحظه 
ی  نه تنها کمکی به این باشـــگاه نکرده بلکه حالا فولادی بدون ســـرمربی را رو

دست شان گذاشته است. 
ی شـــعار ســـرمربی خارجی ســـر می دادند وقتی تیم شان  هواداران فولاد که روز
با مارتینز به نتیجه نرسید تجمعات چند ماه گذشته  شان مقابل در باشگاه 
را از یاد برده و برای به نتیجه رسیدن تیم شان از شعارهای خوش آب و رنگ 
جدیـــدی اســـتفاده می کنند. غافل از اینکه شـــاید ثبـــات و صبر بیش از این 
همه تغییر می توانســـت به فولاد کمک کند. حالا تیم فولاد از همه جا رانده و 
مانـــده در حالـــی این هفتـــه در لیگ برتر به میدان می روند که احتمالا از میان 

مربیان موجود یک نفر را به اجبار انتخاب خواهد کرد. 

 یک میلیون دلار به نفع فولاد؟
این طور که شنیدیم قرارداد مارتینز شبیه یکی از قراردادهای ترکمانچای دیگر 
فوتبـــال ایران بود. مدیران قبلی باشـــگاه فولاد بـــه لحاظ مالی قراردادی با این 
ی  گر همکار مربی بسته بودند که ظاهرا چندان به نفع این باشگاه نبود. گویا ا
دو طرف ادامه پیدا می کرد چه بســـا پرونده ای همچون آنچه بین اســـتقلال و 
استراماچونی رخ داد برای فولاد نیز تکرار می شد. به همین دلیل عاقلانه ترین 
کار توافقی مالی به نفع باشگاه فولاد بود تا شاید آنها به این ترتیب از پرداخت 
پولی هنگفت )که البته در بساط شـــان هم نیســـت( نجات پیدا کنند. حتی 
یادی از این باشـــگاه گرفت اما  گرچه پول ز شـــنیدیم جدایی مارتینز از فولاد ا

با این حال باز هم چیزی حدود یک میلیون دلار به نفع باشـــگاه شـــد و یک 
توافق دو سر برد برای فولاد بود. 

 برای ربیعی بد شد
کره با مربیان دیگر را برای جانشینی مارتینز  در شـــرایطی که باشـــگاه فولاد مذا
آغـــاز کرده بـــود، نام یحیی گل محمدی به عنوان گزینه هواداران این تیم برای 
هدایت فولاد مطرح شـــد. باشـــگاه بدش نمی آمد چنین گزینه ای را در میان 
منتخبـــان خـــود جـــای دهد اما طی اســـتعلامی که گرفته بودنـــد برخی با این 
انتخاب چندان موافق نبودند. از آنجا که از ابتدا یحیی گزینه باشگاه نبود و با 
کره مطرح شد با اولین موانع از  اصرار هواداران به عنوان یکی از طرف های مذا
کره با محمد ربیعی به عنوان اصلی ترین گزینه  جمع گزینه ها خارج شد و مذا

هدایت فولاد از سوی باشگاه مورد پیگیری قرار گرفت. 
کراتی را با ذوبی ها داشته و در ازای این انتقال  فولادی ها از مدت ها قبل مذا
مبلغ قابل توجهی را به این باشگاه پیشنهاد دادند. آنها هرگز فکر نمی کردند 
کرات کوهی، مدیر کارخانه ذوب آهن به مانع اصلی آنها تبدیل  در میان مذا
شـده و طی مخالفت با این انتقال همه برنامه های آنها را به هم بزند. در واقع 
یکنان ذوب آهن  شکست مقابل ملوان و خداحافظی ربیعی در رختکن با باز
به مذاق مدیر کارخانه ذوب آهن خوش نیامد و با وجود تلاش همه اعضای 
هیات مدیره باشگاه برای انتقال ربیعی به فولاد او همچنان مخالفت کرد تا 
جایـی کـه به نظـر می رسـد ایـن موضـوع کامـلا منتفـی بـوده و قـرار اسـت ربیعـی 
کنـون  در ذوب آهـن بمانـد. تماس هـای مکـرر ایـن مربـی بـا باشـگاه فـولاد نیـز تا
نتیجه ای نداشته و با وجود اینکه آنها سعی کردند به لحاظ مالی به بهترین 
شـکل ممکـن ذوب آهـن را راضـی کننـد، امـا به نظـر می رسـد مدیریت کارخانه 
با آنها سر لج افتاده و به هر قیمتی می خواهد ربیعی را در این تیم نگه دارد. 
کره با  درنهایت فولادی ها از میان مدیران بالادست صنعتی نفراتی را برای مذا
کره  کوهی و جلب رضایت او کاندید کردند اما ظاهرا هیچ کدام حاضر به مذا
با کوهی نشدند و به دلیل اخلاق های خاص مدیر کارخانه ذوب آهن ترجیح 
می دهند برای این موضوع واسطه نشوند. در نتیجه فولادی ها که تلاش کرده اند 
از افراد مختلف برای جلب رضایت کوهی کمک بگیرند تا این لحظه موفق 
نبوده اند. از طرفی برخلاف آنچه تصور می شود کوهی اهمیتی به نکیسا و دیگر 
کرات اخیر نکیسا با برخی مربیان برای  مدیران باشگاه نمی دهد از این رو مذا

جانشینی ربیعی نیز بیشتر آب در هاون کوبیدن است. 
ی مشترک از سرمربی تیم شان  یکنان این تیم اصفهانی طی استور از طرفی باز

خواسـتند به تمرینات برگردد، اما ربیعی تا دیروز در تمرینات شـرکت نکرده 
حتـی برخـی می گوینـد در محـل تمریـن حاضـر شـده امـا تیـم را تمریـن نـداده 
ی مدیـر کارخانـه ظاهـرا در اصفهـان  اسـت؛ هـر چنـد ربیعـی به دلیـل لجبـاز
ماندنـی شـده اسـت امـا بدون شـک بـا توجـه بـه جـو بـدی کـه علیـه ایـن مربـی 
در ایـن شـهر به وجـود آمـد بعیـد اسـت بتوانـد همچـون نیم فصـل اول بـه 
کارش ادامـه داده و عملکـرد خوبـی داشـته باشـد. او حتـی در تماسـی کـه بـا 
کـرات بـرای او گـران تمـام شـده  کیـد کـرد ایـن مذا فولادی هـا داشـت بـه آنهـا تا
و حـالا جـو بـدی در اصفهـان علیـه او به وجـود آمـده کـه کار در ذوب آهـن را 

بـرای او سـخت می کنـد. 

 یک گزینه داخلی برای نیم فصل باقی مانده
فولادی هــا دیگــر کم کــم راضــی شــدند از خیــر ربیعــی گذشــته و به دنبــال مربــی 
ینــه خارجــی در بیــن انتخاب هــای آنهــا وجــود ندارنــد و  دیگــری بگردنــد. گز
ی در  بــدون شــک مربــی بعــدی فــولاد یــک ایرانــی اســت. از طرفــی جــو هــوادار

اهــواز اصــلا مســاعد نیســت و همــه چیــز بــه ضــرر مدیرعامــل موقــت ایــن تیــم 
پیــش مــی رود. بــه همیــن دلیــل رضاییــان کــه چنــد روز اخیــر را در اصفهــان 

ــره  ــا هیات مدی ــه ب ــاتی ک ــی جلس ــده و ط ــران ش ــی ته ــرد راه ــر می ب ــه س ب
ــده  ــرون مان ــان بی ــه انتخــاب یکــی از مربی داشــت، تــلاش کــرد آنهــا را ب
ــا در ســه مــاه باقــی مانــده هدایــت فــولاد  ایرانــی فعلــی مجــاب کنــد ت
ــرای  ــد ب ــل بع ــن کار از فص ــا ای ــد ب ــر دارن ــا در نظ ــپارند. آنه ــه او بس را ب
بــه خدمــت گرفتــن محمــد ربیعــی اقــدام کننــد البتــه درصورتی کــه 
رضاییــان کــه فعــلا حکــم موقــت دارد تــا آن زمــان مانــده یــا حداقــل بــه 

مدیرعامــل ثابــت ایــن باشــگاه تبدیــل شــود. 
کت  از بین گزینه هایی که شـــانس حضور در این تیم را دارند فعلا ســـا

الهامی بیشـــترین بخت را داراســـت. او که طی هفته های اخیر نامش نیز 
در بین گزینه های احتمالی مطرح شد پس از جدایی از مس سری به آبادان 
زد، امـــا در حال حاضـــر تیم ندارد و به باشـــگاه فولاد بیـــش از هر زمان دیگری 
نزدیـــک اســـت؛ هـــر چند مربیان بدون تیم و بیرون مانـــده برای هدایت فولاد 
رقابت تنگاتنگی را در پیش گرفتند اما شانس الهامی بیش از دیگران است. 
گر فولادی ها  ی هفته هفدهم ا به این ترتیب طی یکی دو روز اخیر و قبل از باز
نتوانند ربیعی را به تیم شان منتقل کنند به احتمال فراوان الهامی مربی فولاد 
می شـــود. باشـــگاه امیدوار است این مربی که اغلب رابطه خوبی با هواداران 
دارد، بتوانـــد بـــا هـــواداران فولاد نیز ارتباط برقرار کرده و جو متشـــنجی که بین 

هواداران این تیم به وجود آمده به نفع باشگاه تغییر دهد. 
در چنین شرایطی خبر می رسد که وضعیت در تیم فولاد اصلا مساعد نیست 
یکنان که خود را بزرگ تر تیم می دانند  و حالا که تیم ســـرمربی ندارد برخی باز
گر فولاد  دســـت به کار شـــده و در امور فنی دخالت می کنند. به این ترتیب ا
ی هفته هفدهم سرمربی خود را انتخاب کند، شرایط از قبل  نتواند قبل از باز
هم بدتر شـــده و روند نزولـــی خود را ادامه خواهد 
داد. این موضوع می تواند به ضرر باشگاه 
فولاد تمام شود؛ چراکه ممکن است 
آنها را به جدی ترین گزینه ســـقوط 

تبدیل کند. 

گزارشی از عملکرد مدیریت پرسپولیس در پرونده رادو که استرس پنجره بسته را به جان هواداران انداخته

فرصت سوزی سه ماهه درویش
مشکل بازوبند در پرسپولیس باز هم دردسر شد

هیچ کس حاضر نشد واسطه انتقال مربی ذوبی ها به فولاد شود

جو اصفهان علیه ربیعی
 پیغام ربیعی برای مدیر فولاد: مذاکره با فولاد برایم گران تمام شد               تلاش مربیان بیرون مانده برای مربیگری در اهواز
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

احتمال پشیمانی نبیل از فسخ قرارداد با پرسپولیس

پنجره بسته دردسرساز شد
باشگاه پرسپولیس در ابتدای این هفته قصد داشت طی جلسه ای 
یکن  بـــا نبیـــل باهویـــی و با پرداخـــت 180 هزار دلار از قـــرارداد این باز
قراردادش را فسخ کند تا بتواند نام ارونوف ازبک را جایگزین او کند 
اما باز نشدن پنجره نقل و انتقالات این باشگاه مانع این امر شد. در 
واقع مسئولان باشگاه پرسپولیس در ابتدای این هفته این احساس 
کتور هم شـــاید نتوانند قرارداد  ی با ترا را کردند که ممکن اســـت تا باز
یکنـــان جدیـــد خـــود را ثبت کنند و در همین راســـتا توافق با نبیل  باز
ی و البته باز شـــدن پنجره نقل و انتقالات موکول  را به بعد از این باز
کردند. اما این مساله با دلخوری شدید نبیل باهویی و ایجنتش مواجه 
شـــده اســـت و آنها حالا راضی نیســـتند با شـــرایط قبل توافق کنند. از 
این جهت که زمان نقل و انتقالات زمستانی تا هفتم اسفند خواهد 
ی با  گر قرار باشـــد باشـــگاه پرســـپولیس یکی دو روز بعد از باز بود و ا
کتـــور بـــا نبیل فســـخ قرارداد کند او فرصت چندانـــی برای رفتن به  ترا
یک تیم دیگر نخواهد داشـــت. قدر مســـلم باشگاه پرسپولیس برای 
یکن و  خارج کردن نام نبیل از لیستش باید توافق جدیدی با این باز
وکیلش داشته باشد و چه بسا او برای خروج از لیست خواستار کل 
پول قراردادش که نزدیک به 400 هزار دلار اســـت، شـــود. به هر شـــکل 
بسته ماندن پنجره نقل و انتقالات باشگاه پرسپولیس از هر نظر برای 

این باشگاه دردسرساز شده است. 

هیات مدیره پرسپولیس به زودی معرفی می شود

 احتمال جانشینی انصاری 
به جای شکوری یا طباطبایی

یــخ 24 بهمن مــاه تشــکیل جلســه  مجمــع باشــگاه پرســپولیس در تار
داد و در خاتمــه ایــن جلســه اعــلام شــد کــه حســن طباطبایــی و 
ی به عنــوان دو عضــو جدیــد هیات مدیــره این باشــگاه  ابراهیــم شــکور
کــه در صورت جلســه  انتخــاب شــده اند. ایــن در حالــی اســت 
مجمــع عنــوان شــد صورت هــای مالــی شــرکت بــرای ســال منتهــی بــه 
1402/03/31 و گــزارش فعالیــت هیات مدیــره مــورد بررســی و تصویــب 
مجمــع قــرار گرفــت. ایــن صورت جلســه نشــان داد کــه اصــلا انتخــاب 
فرد جدیدی برای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در دستور جلسه 
مجمــع نبــوده اســت. در همیــن راســتا نیــز نــه ســایت رســمی باشــگاه 
پرســپولیس و نــه پایــگاه خبــری وزارت ورزش خبــر رســمی مبنی بــر 
اضافــه شــدن ایــن دو عضــو اشــاره شــده بــه هیات مدیــره باشــگاه 
پرســپولیس منتشــر نکردنــد. بــا ایــن تفاســیر بایــد منتظــر معرفــی 
اعضــای جدیــد هیات مدیــره ایــن باشــگاه در روزهــای آتــی باشــیم. 
در همیــن راســتا باخبــر شــدیم کــه احتمــال اینکــه یــک جابه جایــی 
یــاد اســت. بــه ایــن شــکل کــه  در اســامی اعلام شــده بــه وجــود بیایــد ز
ی جایگزیــن یکــی از دو عضــو مدنظــر باشــد. در ایــن  محمــد انصــار
میان خود طباطبایی اصلا مشــتاق نیســت در هیات مدیره باشــگاه 
پرســپولیس فعالیــت کنــد و وزارت ورزش پیش تــر قــول حضــور او 
یاســت شــرکت توســعه و تجهیــز را داده بــود کــه درنهایــت  در پســت ر
کیومــرث هاشــمی ایــن پســت را بــه حســین طــلا داد. در همیــن 
راســتا حضــور در هیات مدیــره پرســپولیس بیشــتر شــبیه یــک پســت 
جایگزین شــده به جای پســت مورد نظر طباطبایی، برای او از ســوی 
وزیــر ورزش بــود کــه از قــرار معلــوم رئیــس فدراســیون کاراتــه تمایلــی بــه 
ی به عنوان  پذیرفتن آن ندارد. در سوی دیگر انتخاب ابراهیم شکور
ــه مــذاق  ــز ب ــره باشــگاه پرســپولیس نی عضــو جدیــدی از هیات مدی
هــواداران ایــن تیــم خــوش نیامــده و ایــن مســاله باعــث شــده او بــرای 
بازگشــت بــه ایــن باشــگاه دچــار تردیــد شــود. بــه هــر شــکل دو عضــو 
جدیــد هیات مدیــره پرســپولیس بــه زودی معرفــی می شــوند و آنهــا از 

ینــه نامبــرده انتخــاب خواهنــد شــد.  بیــن ســه گز

اخبار کوتاه


